
Perotti: Po Romie chciałbym wrócić do Boca
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Diego Perotti okazał się ofiarą zmiany taktyki Luciano Spallettiego. W

związku z rzadszymi jego występami w mediach zaczęły krążyć pogłoski o

zainteresowaniu innych zespołów. Perotti wyjaśnił tymczasem

dla SoloBocaRadio, jakie są jego plany na przyszłość. 

- Roma jest jak Boca, zmusza ciebie do ciągłego wygrywania. Chciałbym zmienić

swój wizerunek, który zostawiłem w Boca, gdzie grałem mało z powodu urazów

mięśniowych. Mam jeszcze dwa lata kontraktu w Romie, potem chciałbym wrócić do

Boca. Chciałbym mieć drugą szansę, mimo że to trudne. To co przeżyłem na

Bombonerze jest wyjątkowe: ludzie, przyśpiewki, wszystko.

Paredes?

- Ma przed sobą wielką przyszłość. Może być numerem "5" Romy na przyszłe lata.

De Rossi?

- Jest zafascynowany Boca, ogląda filmiki, śpiewa przyśpiewki. 
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